
 

Bestyrelsesmøde torsdag den 2.5. kl 18.00  

Tilstede var: Irene, Henrik, Allan, Lena og Jette 

 

Vi har en stor annonce med i VAF i Festivaltillægget med alle medlemmers logo. Vi kiggede den igennem for at 
checke at alle var med. Irene sender den til indrykning ved Birgit Wiberg. 

 

Vi tog en runde med taletid ca 2 min. Hvor vi hver især i bestyrelsen fortalte, hvad der lige rørte sig nu.   

 

Vi fik underskrevet referat fra generalforsamlingen i marts – det er nu lagt på www.jellingguiden.dk 

 

Vi snakkede forretningsorden i bestyrelsen, hvordan og hvor hurtigt vi kunne kommunikere rundt med hinanden. 
Det blev aftalt at vi har 3 dage til at reagere på referatet efter bestyrelsesmøderne. Derefter lægges det i PDF på 
www.jellingguiden.dk hvor alle kan se det.  

En mail skal der reageres på senest 3 dage efter, da vi kan have tidskritiske ting, der skal handles på, som f.eks. om 
et møde skal flyttes eller fastholdes. Hvis vi har et vigtigt budskab, der kræver hurtig respons, skriver man HASTER i 
emnefeltet. 

 

Der er lavet ny Facebookside af Lena med fint billede af blomsterkrukke og med foreningens logo. Vi gjorde brug af 
det, den ene dag det lykkedes os at få hejst flag til konfirmation i byen. Vi tog billeder af flagene rundt i byen af 
flagalléen og ønskede dagens konfirmander tillykke. Vi vil bruge siden til at lave fremstød for vores aktiviteter og 
måske for medlemmers arrangementer. Vi prøver at give bestyrelsens medlemmer ret til at kunne lægge noget op. 

 

Vi har stadig ingen til at varetage hejsning og nedtagning af flag. Vi har spurgt forskellige instanser og foreninger om 
de kunne varetage opgaven. Der er ikke fundet en løsning endnu. Vi tager status op på næste møde. 

 

Vi snakkede indhold til vores medlemsarrangement torsdag den 19. september. Vi håber på stor tilslutning. Allan 
finder ud af om det kan lade sig gøre at komme på en rundvisning på Politiskolen i Vejle. Efter turen kunne vi runde 
af på Fabers Stue som sidst med tapas eller andet fra Superbrugsen. Det var rigtig hyggeligt og Per og Birthe kunne 
også være med på busturen. Der var høflig tag-selv vinbar.  

 

Der har endnu ikke været afholdt BID møde i år. Det har været svært at få aftalt mødedatoer. Der skulle komme et 
sidst i maj. Vi skulle opfordre vores medlemmer til at deltage i BID møderne, hvor der ikun kommer en håndfuld ca. 

 

Vi har fået et tilbud om at komme med en evt. idé til ”levende og bæredygtige bymidter”. En længere skrivelse. Den 
sender Irene til Ole Grangaard Olesen – måske han har en god idé. 

 

Næste bestyrelsesmøde er aftalt til torsdag den 6. juni kl 18.00 et sted i Brugsen. 

Tak for smørrebrød og lidt vinsmagning. 

Referent: Jette 

 

http://www.jellingguiden.dk/

